
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1385

Vil ministeren redegøre for, hvorfor Baltic Pipe klapper slam i sommerperioden, hvor

vandmiljøet er mest sårbart? Ministeren bedes ligeledes redegøre for, hvorvidt der er sket

en praksisændring over de seneste årtier, således at der oftere klappes om sommeren i

stedet for - som tidligere - om vinteren. Ministeren bedes endvidere redegøre for, om der

på den korte bane - indtil et moratium for klapning er indført - kan udstedes tilladelser ale-

ne gældende for vinteren.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen

Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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